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VergaderÍng van Dhrr Franken met het dagelijkse bestuur van het hoofdbestuur en afgevaar-digden van de sekties, gehouden op 19 december in het NcUoVr-gebouu aan de Steenbokstraat-

Franken (kandidaa!-voorzitter hoofdbastuur)
Lecluse (vice-voorzitter + urnd. pennj-ngmeester hoofdbestuur)

Iïassink (sekretaresse hoofdbestuur)
vo Hal (sektievertegenuoordigster basebalr in hoofdbestuur)
Kersten (sektievertegenuoordiger gymnastiek in hoofdbestuur)

Afulezig met kennisgeving: plttr. Beynon biJ monde van Dhro Kersten
Dhr. v.do Vegte bij monde van fiu,, uo HaI

Afulezig zonder kennisgevinq: Ohro G.Jr peters
afgevaardigden sektle badminton
afgevaardigden sektie voetbal

Dhr. Franken heeft enkele beleidsvragen ter diskussie opgesteldl die naatr eenieder d1.eniet aanuezig is, opgestuurd zullen uorden. Het heeft nu uleinig zin om oyer deze uragente diskussieren, aangezien ue zoals ule hier bijeen zitten een groot gedeelte van het
hoofdbestuur vormsn.

Fr ls een ingekomen stuk van Dhr. v.ds Vegte dat ik hieronder volledig zal overnemen.rrlk rrril een kleine oprnerking maken naar ganleiding van de ontvangen notulen van de
''ergadering d.d. 26-11-r73. In de zevende alinea staat, dat de Hr. v.d. UegtS (graag met

-ett) 
pessimistisch is toarvo een klubhuis" Liever zou ik gezien hebben, oai E-ier vermeld

stond:rris door ervaring bij een andere vereniging op de hoogte van de enorme bedragen,
die hiermede gemoeid zijn en geeft de vergadering vooral in overueging zich goed te be-
ginnen, gezien ook de tey' verurachten exptoitatiemoeilijkheden voor een vereniging, die
zeer gedecentraliseerd zijn ulerkzaamheden verrichtrro Ik meen-en u,aarschijnliJk meerdere
van de aanuezigen nrt - dat hiermede rnijn mening beter uordt ureergegeven, dan de uat te
simpel gestelde opmerking3 rris nogal pessimistischtr.tt Dit aldus [Jhr. v.d. Uegtg.

0p 3 januari 1974 hebben Dhr" Franken, Kersten en Lecluse een afspraak met Dhr. Fikkert
van de sportstichting, daar za1 meteen nog eens aen balletje ulorden opgegooid i.v"m.
een eventueel klubhuis op Sportpark tJinkelst,eegh.. Er komt, in ieder geval een blinde
muur, zodat daar eventueel een kLubhuis aangebouud zou kunnen uorden, dALt bój monde
van Ívlu. vo HaI .

ttJij uillen een schema samenstellen om vergaderingen van de sektiebesturen bij te gaan
Boneno 0p deze vergaderingen kan dan de problematiek van die sektie u,orden doorgesproken
in een open gesprek over en ueer.

'hro Franken zal voordat hij het voorzitterschap aanvaardt enige afspraken ulillen maken;
_ -s er mensen zijn die daar niet mee akkoord kunnen gaan dan zal hij aduiseren om niet op
hem te stemmgn.

Is de kontinuÍtelt van de vereniging geuraaroorgd?
Bij de sektie gymnastiek is deze uraarborg groter als bij é6n van de andere sekties, uant
aIs het gymnastiekbestuur uit elkaar valt loopt alles voorlopig uel door aangezien zij
een aparte administratice hebben buiten het bestuur. Bij de andere sekties is dit echter
niet het geval.

2e Karstdag zal Ohr. Peters bij Dhr. Lecluse komen iov.m. het penningmeesterschap; Dhro
Franken zal ook bij dit gesprek aaneezig zijn.

Geen datum afgesproken voor een nieuule vergadering aangezien ue eerst A.L.U. hebben op
14 januar| a.s.

sekretaresseS Ans lYlassink.
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ENKELE BELEIDSffi{*}I TBR DISKUSSTE

l. Heeft de verení-ging een taak met be-trekking tot

- de berqegingsrecreatie
- de recreatiesPort
- de wedstríjdsPorL
- de toPsPort

2. Kunnen de doelstellingen van de sport beter gerealiseerd worden
binnen de ouni-vereniging?

3. Is heE beleid van "De Hazenkamp" respecLievelijk haar sekties
gericht op de moderne doelstellingen van de sporE?

3"- -r---,r-!----- --^- J^ -.^-^*i^;-^.,^1\- 4' ::',:::'::"ïiil::i";,Ï'i"u:J:1":ÏlÏi"::'i::ïi:"::iïaarden 
om

5. Is de aansluiting van het bel-eid van de sekties op het algemene

bel.eid gewaarborgd?

6. Is de kontinuïteil van de vereniging verzeker<l?

7, Vo6r welke beleidsaspekÈen is het hoofdbestuur primair verant-
rn,oordeli jk?

g. Hoe moeten de taken Lussen hoofdbestuur en sektiebestuur worden

verdeeld?

9. Hoe kan de besluitvorming en de koirmunikatie worden georganiseerd?

10. Wat willen en kunnen wij in de komende jaren bereiken?
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Nijmegen, l9 decembex 1973 H.P.'L. Franken


